
Garcia, Zanzi i Baldissoni komentują losowanie
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W wyniku dzisiejszego losowania, Giallorossi stworzyli, razem z Bayernem

i Manchesterem City, jedną z najmocniejszych grup tegorocznej edycji Ligi

Mistrzów. Poznaliśmy już opinie prezydenta Pallotty. Oto jak widzą

losowanie, w wypowiedziach dla Roma Radio, Italo Zanzi, Mauro Baldissoni

i Rudi Garcia. 

 

Rudi Garcia:

- Nie mieliśmy wyboru, wiedzieliśmy o tym. Było pewne, że trafiły na dwóch rywali

wysokiej klasy. To dobre losowanie, podoba mi się, będziemy outsiderami. CSKA to

trudny rywal, zaczęli sezon przed nami. Szanse na przejście grupy? Wszyscy widzą

jak odpadamy, postaramy się to wykorzystać. 20 procent drużyn z czwartego

koszyka przechodzi fazę grupową, zadbamy o to, aby tego dokonać.

 

Mauro Baldissoni:

- Jesteśmy gotowi na zmierzenie się z najlepszymi drużynami na świecie. Pracujemy,

aby znajdować się w takich sytuacjach i jesteśmy szczęśliwi, że tu jesteśmy,

niezależnie od poziomu trudności grupy. Dlatego jesteśmy gotowi na zmierzenie się

z rywalami, których wylosowaliśmy. Benatia? Rozmawiamy o graczach Romy, nie

innych drużyn. Jesteśmy tutaj, aby grać z najmocniejszymi zespołami, to nie tylko

myślenie piłkarzy, ale również prezydenta Pallotty i całego sztabu. Celem, dla

którego pracujemy codziennie, jest mierzenie się z najlepszymi drużynami.

 

Italo Zanzi:

- W tych rozgrywkach wszystkie grupy są trudne, jednak jesteśmy gotowi, gdyż

mamy zaufanie do naszej drużyny. Szanujemy wszystkich, ale nikogo się nie boimy.

Sprzedaż mini abonamentów na Ligę Mistrzów idzie dobrze. Celem jest stworzenie

ciężkiego otoczenia dla naszych rywali, stąd staramy się, aby Olimpico było pełne.

Pallotta ambitny? Wszyscy jesteśmy ambitni, dlatego jesteśmy Romą.
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